

MESSES DU 18 AU 23 NOVEMBRE 2025
MASSES FOR NOVEMBER 18 TO 23, 2025
Sanctuary lamp for Rena Villeneuve McCready

Samedi 15 novembre / Saturday, November 15th			
5 :15 p.m.	Rena Villeneuve McCready	Liz & Robert Rozon	3168
	Robert Metcalfe	Offrandes aux funérailles	2853
	Catherine & Mykola Fedenko	The Rodriguez Family	3174
Dimanche 16 novembre	Sunday, November 16th		
9 :30 a.m.	Gérard Giguère	Margot et les Enfants	2441
	Louis Leger	Offrandes aux funérailles	3050
	Matthieu Girard	Son père et sa mère	3143
11 :30 a.m.	Natalia Farias	Marino DoCarmo Cabral	2899
Mardi 18 novembre	Tuesday, November 18th		
8:00 a.m.	Gemma Séguin Rioux	Offrandes aux funérailles	3161
Mercredi 19 novembre	Wednesday Nov. 19th		
8 :00 a.m.	Benoit Séguin	Offrandes aux funérailles	2758
	Manuel & Virginia Marcelino	Cinzia Caputo & The Marcelino Family	3178
Jeudi 20 novembre	Thursday, November 20th		
8:00 a.m.	John Jackman	Offrandes aux funérailles	3121
Vendredi 21 novembre / Friday November 21st			
8:00 a.m.	Laurette Michaud	Offrandes aux funérailles	3001
Samedi 22 novembre	Saturday, November 22nd		
5:15 p.m.	For Our Family	LD Sabah Kowalski	2796
Dimanche 23 novembre	Sunday, November 23rd		
9:30 a.m.	Matthieu Girard	Son père et sa mère	3145
	René Lauzon	Sa Famille	2637
	Jacqueline Cadieux	Se frères & Belle Sœur	3173
11:30 p.m.	Fr Anthony Okeene	Anne Marie Chisholm	3003
	Natalia Farias	Maria DoCarmo Cabral	2900
	Maria & Antonio Correia	The Correia Family	3038

**MERCI AU NOM DU SEIGNEUR ET SAINT THOMAS D'AQUIN POUR LA
DERNIÈRE COLLECTE**

**THANK YOU IN THE NAME OF LORD AND SAINT THOMAS AQUINAS FOR THE
LAST COLLECTION**

\$ 2,850

Nous accueillons avec grande joie dans notre communauté chrétienne de Saint-Thomas d'Aquin

**We greet with Great Joy in our Christian community of Saint Thomas Aquinas
Leonardo David Hermans Castellon, Harvey Gilles Gerald Yeldon**

PROCHAINS ÉVÉNEMENTS-UPCOMING EVENTS

16 novembre, 33e dimanche du temps ordinaire – Journée mondiale des pauvres

November 16th, 33rd Sunday in Ordinary Time – World Day of the Poor

23 novembre, Le Christ, Roi de l'Univers – Journée mondiale de la jeunesse

November 23rd, Our Lord Jesus Christ, King of the Universe – World Day of Youth

30 novembre, 1er dimanche de l'Avent

November 30th, First Sunday of Advent

Parish Youth Fundraiser – Meat Pie Sale!

Support our parish youth by purchasing delicious homemade **meat pies**! All proceeds will go toward youth activities and upcoming parish events.

9" meat pies - \$25 and 4" meat pies \$15

Pre-order only – A sign-up sheet is available by the church door, or you can place your order by calling **Elizabeth Rozon at 450-458-5868**.

Order Deadline: November 16th, 2025

Orders will be delivered please be sure to include your address on the sign-up sheet

Thank you for your support and generosity!

Vente de tourtières – Levée de fonds pour les jeunes de la paroisse!

Soutenez les jeunes de notre paroisse en achetant de délicieuses **tourtières maison**! Tous les profits serviront à financer les activités jeunesse et les événements paroissiaux à venir.

Sur commande seulement – Une feuille d'inscription est disponible à l'entrée de l'église, ou vous pouvez passer votre commande en appelant **Elizabeth Rozon au 450-458-5868**.

Date limite pour commander : Le 16 novembre, 2025

Les commandes seront livrées, veuillez-vous assurer d'indiquer votre adresse sur la feuille d'inscription.

Merci de votre soutien et de votre générosité!



ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DES PAROISSIENS POUR L'ÉLECTION DES NOUVEAUX MARGUILLIERS : DIMANCHE 14 DÉCEMBRE 2025 APRÈS LA MESSE DE 11H30

Acte 35: Les marguilliers sont élus à une Assemblée des paroissiens convoquée et tenue à cette fin au cours des deux derniers mois de chaque exercice financier mais dans les 60 jours suivant la constitution d'une fabrique en vertu de la présente loi, une assemblée des paroissiens est convoquée pour élire les premiers marguilliers.

Acte 36: Tout paroissien qui y consent peut, lors d'une assemblée des paroissiens tenue à cette fin, être nommé au poste de marguillier sur proposition de deux paroissiens présents.

ANNUAL GENERAL MEETING OF PARISHIONERS FOR THE ELECTION OF NEW WARDENS: SUNDAY, DECEMBER 14TH, 2025 AFTER THE 11:30 AM MASS

Act 35: The churchwardens shall elect at a meeting of the parishioners called and held for such purpose during the last two months of each fiscal year; but within 60 days following the constitution of a fabrique under this act, a meeting of parishioners shall be called to elect the first churchwardens.

Act 36: Any parishioner who consents thereto may, at a meeting of parishioners held for such purpose, be nominated for the office of churchwarden upon motion by two parishioners present.

